
Bestyrelsesmøde kreds Sydsjælland d.2. juli 2018  

Til stede: Mette, Erik, Charlotte, Lone og Lisbeth 

 

1. Folkemøde Møn: 

          Gudrun melder fra. Charlotte deltager sammen med Lisbeth. 

 

2. Epilepsikonference i Odense samt landsmødet. 

           Mette orienterer derfra. Der var nogle gode foredragsholdere med ditto emner. 

           Mette deltog i landsmødet bagefter i stedet for Erik. Det var nyt for hende og  

           mange ting at sætte sig ind i. 

           Mette havde bl.a. talt med Berit og Tommy fra Midtvestsjællands kreds om at  

           genoptage samarbejdet. Vi blev enige om at gå i dialog med dem og udveksle 

           ideer og konkrete aftaler.  

           Vi er blevet forespurgt om vi vil deltage i den næste Bornholmer tur. Gudrun  

           Undersøger priser og tager kontakt til Berit. 

 

3. Faxe Vandrehjem igen: 

Mette har ringet til vandrehjemmet, men uden at komme i kontakt til dem. 

Gudrun prøver at få kontakt til vandrehjemmet og lave en aftale til d. 3. nov. 

2018. 

 

4. Budget: 

Charlotte havde udskrevet et print af kontoplanen, som blev gennemgået. 

 

5. Der er HB møde i september. Erik deltager selv 

 

6. Kommende arrangementer  2019: 

Vi prøver at arrangere en tur til Nykøbing F Revyen. Den spiller fra juni og 

slutter i august. 

Gudrun kontakter Nykøbing Revyen for at lave aftale med dem. 

 

Oplysningsmøde vedr. Cannabis. Erik kontakter hovedkontoret for at høre om 

de er medarrangør. 

 

7.   Nyt møde: 

      Det er aftalt til september, men ingen dato. Gudrun skal tale med Berit først. 

 

Referent Lisbeth 

 

 


